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Gemeente Capelle aan den IJssel 
College van Burgemeester en Wethouders 
Rivierweg 111 
2903AR Capelle aan den IJssel 
 
 
 
 
 
Datum:  
9-4-2023 
 

Behandeld door: 
Werkgroep Toegankelijkheid & Mobiliteit 
 

Onderwerp:   
Reactie ASD op antwoord Advies Lokale Inclusie Agenda 2022  (Capelle voor Iedereen) 
 
 
 
Geacht college en leden van de gemeenteraad, 
 
Op 8 juni 2022 hebben wij op uw verzoek een advies uitgebracht over de Lokale Inclusie Agenda 2022 
(Capelle voor Iedereen). U heeft hierop, als college, geantwoord op 21 juni 2022. Als Adviesraad Sociaal 
Domein (ASD) hebben wij nog enkele vragen bij de door u gegeven reacties. 
 
Hieronder hebben wij per punt onze vragen (indien aanwezig) bijgevoegd: 
 
1) De LIA is opgesteld in 2022 in dus geschreven in de geest van het collegewerkprogramma 2018-

2022. Inmiddels is het nieuwe collegewerkprogramma (CapelsWerkProgramma 2022-2026; Capelle 
doet ‘t) vastgesteld. Wij zijn blij om te zien dat hierin de Lokale Inclusie Agenda als doorlopend 
speerpunt is opgenomen en hopen dit ook terug te gaan zien in het beleid voor de komende jaren. 

 
2) Het doel is om van Capelle aan den IJssel een inclusieve gemeente te maken. U geeft aan een 

evaluatie te willen gaan uitvoeren in de zomer van 2023. Ook geeft u aan hierover een aantal vragen 
op te  nemen in de Capelse bewonersenquête. Voor deze bewonersenquête wordt een selectie 
gemaakt van bewoners per wijk en leeftijd. Het grootste gedeelte van deze selectie zullen bewoners 
zijn zonder hulpvraag, welke dus niets of weinig hebben met de LIA. Zou het een idee kunnen zijn om 
deze evaluatie te doen onder oa. cliënten van het Wmo-loket en Welzijn Capelle? Om zo ook te 
kunnen evalueren binnen de doelgroep zelf. 

 
3) Wij zijn blij om te lezen dat u het met onze zienswijze eens bent om naast het uitganspunt ‘Wat goed 

gaat behouden we en versterken we’ ook ruimte te creëren voor het realiseren van nieuwe ideeën 
vanuit de samenleving.  

 
4) Het benoemen van een inclusie ambassadeur heeft wat ons betreft prioriteit en kan ook zeker een 

rol spelen in het ondersteunen van professionals binnen de inclusie gedachte. Zowel binnen de 
interne organisatie, als ook bij andere organisaties binnen Capelle aan den IJssel. 

 
5) U geeft aan dat de mogelijkheden zullen worden verkend naar het gebruik van ruimere elektrische 

voertuigen om zodoende een bredere groep te kunnen bedienen bij het gebruik van de Maxmobiel. 
Is het mogelijk om met een concreet voorstel te komen wanneer deze verkennende fase plaats zal 
vinden en wanneer het resultaat hiervan verwacht kan worden? 

 
6) Voor wat betreft het verbeteren van de fietsinfrastructuur geeft u aan reeds een samenwerking te 

hebben met de Fietsersbond, waarbij ook een periodiek overleg plaats vindt met de plaatselijke 
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afvaardiging hiervan. Graag zouden wij zien dat hier (als voorbeeld) de situatie tussen de Algerabrug 
en het Capelseplein wordt bekeken. Hier maken vele (snelle) fietsers gebruik van, maar ook 
wandelaars die bijvoorbeeld hun hond aan het uitlaten zijn, wat gevaarlijke situaties oplevert. 

 
7) Punten met betrekking tot het onderdeel ‘Publieke ruimte en Gemeentelijke organisatie’: 

a) Wij zijn blij dat de gemeentelijke organisatie wil bekijken of het mogelijk is om meer bekendheid 
te geven aan het melden van belemmeringen in de publieke ruimte als ‘Melding Openbare 
Ruimte’. 

 
b) U geeft aan zich te willen inzetten op de bewustwording rondom de belemmering van 

looproutes in de gesprekken met Capelse horecaondernemers en dit thema onder de aandacht 
te willen brengen bij de afdeling Handhaving. Wij zijn blij dat u hier aandacht aan geeft. 

 
c) De overlast door sigaren- en sigarettenrook bij de in- en uitgangen van winkelcentra/horeca etc 

is beantwoord in combinatie met punt d. 
 

d) U geeft aan dat u de voorgestelde oplossingen voor overlast door sigaren- en sigarettenrook (zie 
punt c) en de luchtvervuiling voor mensen met longklachten niet vindt thuishoren in de LIA, maar 
juist in het gezondheidsbeleid en Handhaving. Hierin verschillen wij enigszins met u van mening. 
Deze doelgroep ondervindt namelijk belemmeringen bij het gebruik van openbare ruimtes en 
zullen deze dus proberen te vermijden. Dit terwijl zij net zoveel recht hebben als een ieder ander 
om hiervan gebruik te maken. 

 

e) Wij zijn blij dat u het punt om zorg te dragen voor toegankelijke sanitaire voorzieningen 
overneemt in de LIA (onderdeel ‘Thuis, Wonen en de Buurt’). 

 
8) Ook wij zien in dat het niet haalbaar is om cijfers rondom het gebruik van alle beschreven 

activiteiten te specificeren. Wij zijn dan ook blij dat u open staat om wel op termijn te bekijken welke 
cijfers er wel beschikbaar zijn. 

 
9) U geeft aan dat de focusgroep van de LIA de personen met een beperking zijn, wat ook overeenkomt 

het VN-verdrag. Ook geeft u aan dat het uitgangspunt dat Capelle er voor iedereen is gebruikt te 
hebben. Is het dan ook juist niet logisch om het beleid rondom leeftijd en LHBTI ook mee te nemen in 
de LIA? 

 
10) U geeft aan dat de eerste stap voor het vergroten van de bewustwording rondom dit thema zal 

worden gezet binnen de eigen organisatie. En om op termijn de Capellenaren meer te betrekken bij 
het inclusiebeleid. Vanuit de Adviesraad Sociaal Domein denken wij dat door Capellenaren te 
betrekken bij het beleid, de bewustwording bij de niet betrokken Capellenaren er niet komt. Een 
publiekscampagne met betrekking tot dit thema kan misschien wel de bewustwording vergroten. 
Daarnaast gaan wij graag met u het overleg hierover aan. 

 

11) Wij zijn blij dat u onze zorgen deelt rondom de opgeheven Belangengroep Gehandicapten Capelle 
(BGC). Het toetsen van openbare gebouwen en de herinrichting van de publieke ruimte valt in 
theorie onder de verantwoording van de gemeente. Uiteraard is het wel mogelijk dat wij hierover 
met meedenken. 

 

12) Wij vinden het jammer dat er niet voor gekozen is om de relevante (dus niet alle) Global Goals te 
koppelen aan de LIA. Zoals ook in de handreiking is aangegeven staan beide niet los van elkaar, maar 
zijn het twee ambities die elkaar versterken. Door de relevante doelen te koppelen aan de LIA 
(bijvoorbeeld: 1. goede gezondheid en welzijn; 2. gender-gelijkheid), kan er tevens een begin worden 
gemaakt aan de routekaart naar een inclusief en duurzaam Capelle. Wij gaan graag met u het 
gesprek aan om het hier verder over te hebben 
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Graag gaan wij dus met u in gesprek om van Capelle een inclusiever Capelle te maken. Capelle is 
tenslotte van en voor alle Capellenaren. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de Adviesraad Sociaal Domein, 
 

 

 

 

 

 

 

Ewout Bückmann  

Voorzitter 

 
 

 

 

 

 

Nicolette van de Kreeke – Alfrink 

Secretaris 

 


